
 

Saksliste og referat SU-SMU 

Horten videregående skole  

Skoleår:  23/24     Møtedato: 27.02.24 

Roller i SU-SMU  23/24 Navn  

Leder (elev)   Lisa Aakra Egeland 

Nestleder (elev)  Emilie Raaen Nordgård 

Andre elevrepresentanter   Kristoffer Kjelling, Liam Laurence Breian Langø, Lucas 

 Stensnes-Ottem, Yuna Larsstuen Rønnes, Frøya  
 Bjørnsdatter Røed, Julie Geline Tellevik, Bork-Fredric 

 Magnussen 

Hospitant  Ingrid Marie N. Hopen 

Rektor/skolelederrepresentant   Gisle Birkeland 

Ansattrepresentant(er)   Line Klavenes Berg 
 Margareth Freslo (tilrettelegger) 

Skoleeierrepresentant   Anita E. Larsen 

Representant skolehelsetjenesten  Kim Haave 

 

 

 

 

 

 

 

 



Saksliste og referat SU-SMU 

 Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

 hjemmeside. 

 Til stede på dette møtet: 

 Elever:  

 Lisa Aakra Egeland, Kristoffer Kjelling, Liam Laurence Breian Langø, Lucas Stensnes-Ottem, Yuna 

 Larsstuen Rønnes, Julie Geline Tellevik  

 Skoleeier/rektor/ansatte/helsesykepleier: 

 Anita E. Larsen, Gisle Birkeland, Line Klavenes Berg, Margareth S. Freslo, Kim Haave 

 (helsesykepleier)  

 

 Forfall 

 Elever: Frøya Bjørnsdatter Røed, Emilie Raaen Nordgård, Borc-Fredric Magnussen, Ingrid Marie N. 

 Hopen (hospitant) 

 Ansatte:  

 

Sak Saksliste Referat  Ansvar 
oppfølging 

Frist 

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

1 Rektor 
informerer 
om 
oppfølging av 
saker fra 
forrige møte 

Videre arbeid om gruppesammensetningen og den 
psykologiske tryggheten i hovedgata. Er hovedgata 
for alle? 

- SMU støtter forslag om å gjennomføre en 
undersøkelse som kartlegger hvordan 
elevene opplever dette. 

Inkluderende og trygt miljø for avgangselever, ikke 
kommersielt.  

- Felles satsningsområde for alle skoler i 
Vestfold. Utdanningsdirektøren har satt ned 
en gruppe som jobber med denne 
problemstillingen. Rektor på HVS er med i 
gruppen. Russepresidentene fra skolene 
deltar. Målet er å finne felles praksis for 
hele fylket som bidrar til en trygg avgangstid 
som er sunn og inkluderende. På Horten vgs 
blir det gjennomført møte med foresatte for 
vg 3 i løpet av mars. Helsesykepleier deltar. 

- Rektor kaller inn russestyret til møte 
- Rektor vil også vurdere å kalle inn til møte 

for foresatte på vg1. Helsesykepleier deltar 
 
 

 

 

 
Rektor 

 

 

 
Rektor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
31.03.24 

 

 
 

31.03.24 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Saksliste og referat SU-SMU 

FAU på Horten vgs 

- 5 engasjerte foresatte er med. FAU har bedt 
om et kick-off møte med elevrådsstyret. 
Møtet avholdes 28. februar. SMU er svært 
positive til etableringen av FAU, og ser frem 
til et godt samarbeid med elevrådet og 
skolens ledelse. 

 

Rektor 

 

 

Skoleåret 

 

 

2 Mobilfri skole - Utdanningsdirektoratet har laget veileder 
for mobilfri skole. Horten vgs vil følge 
denne veilederen med oppstart høsten 
2024. Det er behov for en 
holdningsendring for bruk av mobiltelefon 
Det blir utarbeidet en felles praksis for 
skolene i VFK 

- Mobilhotell blir innført, - det blir mobilfritt 
i timene. 

SMU støtter 
innføring 
mobilhotell 
fra 01.08.24 

01.08.24 

 

3 Klassens time - Klassens time er viktig for klassemiljøet. 
Bidrar til samhold og bedre klassemiljø. 

- SMU foreslår å ha en fast tid for klassens 
time. 

 

Diskutert i 
SMU. 
Refererte 
fra work-
shopen. 
Videre 
arbeid i VFK 

Skoleåret 

 

 

 

4 Elevunder 
søkelsen 

- Generelt veldig gode tall på HVS 
- HVS er den skolen i Vestfold som gir best 

tilbakemelding på VG1, og vi ligger 
signifikant høyere enn andre skoler i 
Vestfold 

- Signifikant lavere på mobbing ift resten av 
fylkeskommunen 

- HVS jobber målrettet og har gode systemer 
for å følge opp elever 

- Alle yrkesgruppene på skolen bidrar til at 
elevene skal ha det best mulig 

- Mange arrangementer på skolen som passer 
for alle, - dette skaper fellesskap og elevene 
finner fram til hverandre 

- Resultater på VG2 og VG 3 er som i resten 
av fylket 

- Elevundersøkelsen skal jobbes med i 
klassens time. 
 

Rektor 31.03.24 



Saksliste og referat SU-SMU 

5 Informasjon/ 
aktuelle 
orienteringer 
ved rektor 

- Politikerne har satt av kr 500.000 til 
elevrådene. Elevrådet sender søknad om 
midler  

Leder i 
elevrådet 

 

6 Informasjon 
fra arbeidet i 
elevrådet 

- Lederne i komitéene ga en orientering om 
komité-arbeidet 

- Elevrådet har et forslag til plan for 
kommunikasjon mellom elevrådet og 
klassens time, slik at saker fra elevrådet blir 
formidlet ut til klassene.  

- Elevrådet skal ha samarbeid med FAU 
- Elevrådet ønsker: 

o å se på tidspunkt for 
elevrådsmøtene for enda bedre 
deltakelse.  

o HDMI kabler og tusjer til tavlene der 
det mangler.  

o flere bordtennisbord og 
shuffleboard 

Til 
orientering 

 

 

7 Saker som 
SU/SMU 
ønsker 
elevrådet skal 
følge opp  

- Ingen saker   

8 Ungdata 
undersøkelse 

- Ungdata-undersøkelsen gjennomføres på 
alle trinn på HVS torsdag 14. mars kl. 10:55 
– 11:40.  

- Kommunen har bestilt undersøkelsen, og 
skal bruke resultatene for å gjøre hverdagen 
for ungdom enda bedre. Resultatene fra 
undersøkelsen vil også bli brukt til forskning.  

- Det var usikkerhet om elevene skal svare for 
egen kommune, eller Horten kommune 
fordi de går på skole i Horten. Rektor sjekker 
dette. 

- Rektor oppfordrer alle til å besvare denne 
undersøkelsen, men det er ikke pålagt. 

Rektor 15.03.24 

9 Eventuelt Vedrørende henvendelse til VKT: 

- Hva slags avtale finnes mellom skolen og 
VKT? Nestleder i elevrådet tar kontakt med 
Anne Grete som er skolens VKT-kontakt. 

 

 

Kristoffer 

 

 

15.03.24 



Saksliste og referat SU-SMU 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

1 Kantina – 
utvalg og drift  

- Viktig med god orden og renhold på 
bordene, og særlig rundt microovnen 

- Oppfordring om å ta dette opp i klassens 
time. Nico legger også ut Snap.  

 

 

Elevrådet/ 
Nico 

 

2 SU/SMU blir 
orientert om 
og får 
anledning til å 
komme med 
innspill i saker 
som angår det 
fysiske miljøet 
på skolen 

- Kameraer i skolebygget. Det er kameraer i 
alle etasjer i fellesarealene. Preventivt tiltak 
for farlige hendelser.  

 

Til 
orientering 

 

3 Eventuelt Kjønnsnøytrale toaletter – status 

- Saken har vært tatt opp i alle utvalg. Det er 
HC-toaletter i alle etasjer. Skilting på øvrige 
toaletter blir som de er. 

- HC-toaletter er kjønnsnøytrale  

 

 

Til 
orientering 

 

 

Referatet er godkjent 07.03.24 


